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Zápis z 5. jednání předsednictva  

Rady vlády pro informační společnost 

Termín zasedání: 21. dubna 2023 od 15.00 hod. do 17:30 hod. 

Místo konání: Jednací sál vlády, Úřad vlády, Nábřeží E. Beneše 128/4, Praha 1 

 

Účastník Funkce Instituce Poznámka 

Bartoš, Ivan  
předseda RVIS Místopředseda vlády pro 

digitalizaci a ministr pro 
místní rozvoj 

 

Jabůrková, Milena 
místopředsedkyně Svaz průmyslu a dopravy 

ČR 
online 

Kotalíková, Jana místopředsedkyně Úřad vlády ČR omluvena 

Krejčí, Tomáš 

místopředseda 

NÚKIB 

omluven, 
zastoupen 
Jaroslavem 
Šmídem 

Očko, Petr 
místopředseda Ministerstvo průmyslu 

a obchodu 
 

Pavlíková, Eva místopředsedkyně Česko.Digital  

Sláma, David místopředseda Ministerstvo vnitra ČR  

Šoulavá, Blanka místopředsedkyně Úřad vlády ČR  

Šteigrová, Leona 
 
místopředsedkyně 

Ministerstvo pro místní 
rozvoj 

 

Archalous, Martin host Úřad vlády ČR  

Callerová, Monika stálý host Úřad vlády ČR  

Filip, Ondřej host Český digitální tým  

Indráček, Jan host Český digitální tým  

Klofáč, Jan host Úřad vlády ČR  

Kotara, Jan host Česko.Digital  

Kuchař, Petr 
 

host 
DIA 

zástup za Martina 
Mesršmída 

Marčan, Miloslav host 
Ministerstvo průmyslu 
a obchodu 

 

Mesršmíd, Martin host DIA 
omluven, 
zastoupen Petrem 
Kuchařem 
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Pešek, Michal host DIA online 

Pluskalová, Tereza 
 
host 

Úřad vlády ČR  

Poruba, Jan host 
Ministerstvo průmyslu 
a obchodu 

 

Pur, Marek stálý host NAKIT  

Škrábalová, Lenka 
 
host 

Ministerstvo průmyslu 
a obchodu 

 

Šmíd, Jaroslav 
zástup 
místopředsedy 

NÚKIB  

Trusina, Šimon host DIA  

Úlovec, Martin 
 
stálý host 

Ministerstvo školství 
mládeže a tělovýchovy 

 

Všetečka, Daniel 
 
stálý host 

Ministerstvo průmyslu 
a obchodu 

 

Zátorská, Lenka 
 
host 

Úřad vlády ČR  

Zitková, Martina 
 
host 

Úřad vlády ČR  

 

 

Program jednání: 

1. Zahájení jednání a schválení programu 

(Ivan Bartoš, předseda RVIS) 

2. Zpráva garantů o pracích na prioritních tématech 

(vedení DIA, vedení kabinetu digitalizace ÚV, předsedové výborů) 

3. Různé 

A. Program plenárního zasedání RVIS dne 9. června 2023  
(Monika Callerová, ÚV) 

B. Nominace na začátku jednání – Digitální dekáda a digitální deklarace a 
jejich dopady do Digitálního Česka ( M.Pur, NAKIT) 

4.  Ukončení 

(Ivan Bartoš, předseda RVIS) 
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1) Zahájení jednání a schválení programu 

Předseda RVIS Ivan Bartoš zahájil jednání Předsednictva Rady vlády pro informační 

společnost (dále jen „RVIS“).  

Následně prověřil usnášeníschopnost. Zahájení jednání se účastnilo osm z devíti členů 

předsednictva respektive jejich pověřených zástupců.  

Předseda Bartoš prohlásil jednání za zahájené. Poděkoval zúčastněným za účast.  

Předseda RVIS představil program jednání a upozornil na možnost doplnit do programu části 

Různé další body, čehož využil M. Pur, předseda výboru IKČR, a nominoval téma „Digitální 

dekáda a digitální deklarace a jejich dopady do Digitálního Česka“. 

Předseda RVIS nechal o programu zasedání hlasovat. 

Bylo jednomyslně přijato usnesení č. 2023/04/21/U1: Předsednictvo Rady vlády pro 

informační společnost schvaluje navržený program dnešního zasedání. 

 

2) Zpráva garantů o pracích na prioritních tématech 

Předseda zahájil jednání informací, že je již realizováno usnesení č. 2023/03/17/U8 „Vyšší 

informovanost členské základny a vedení pracovních skupin“. V rámci tohoto usnesení byli 

s předloženým materiálem v dostatečném časovém předstihu před jednáním předsednictva 

seznámeni jak všichni členové RVIS tak vedení pracovních skupin. Předseda RVIS poděkoval 

všem za zaslané komentáře. Zmínil, že komentář Úřadu pro ochranu osobních údajů (ÚOOÚ) 

je obecné povahy, proto vyzval M. Archalouse, aby přítomné seznámil s generální 

připomínkou Úřadu pro ochranu osobních údajů: 

 ÚOOÚ upozorňuje, že při plnění řady priorit bude docházet ke zpracování osobních 

údajů a je třeba dbát na dodržování právního rámce ochrany 

 novela Legislativních pravidel vlády zavedla povinnost posouzení vlivu na ochranu 

osobních údajů (DPIA) u všech druhů právních předpisů 

 DPIA musí být řádně připravena a je nezbytné věnovat pozornost určení správce, 

společného správce a zpracovatele včetně jejich odpovědnosti 

 ÚOOÚ je připraven spolupracovat s představiteli RVIS a doporučuje konzultace podle 

obecného nařízení o ochraně osobních údajů 

 ÚOOÚ velmi kvituje útlum používání rodných čísel 

 

Následně předseda RVIS sdělil, že došlo k přeskupení a přečíslování priorit tak, aby jejich 

pořadí lépe odpovídalo záměru, že o prioritách budou mluvit garanti priorit  po blocích – vždy 

seznámí s nejdůležitějšími informacemi a s riziky v oblasti svých priorit. (Doplněno 

sekretariátem: Původní čísla priorit jsou uvedena vždy v závorce). Garanty většiny priorit jsou 

předsedové výborů RVIS, výjimkou je úvodních 5 priorit, jejichž garanty je tým pana vrchního 

ředitele Slámy z MV, vedení Kabinetu digitalizace UV a vedení DIA. Tyto priority jsou 

nejdůležitější – proto se jimi zahájilo a bylo jim věnováno výrazně více času. 
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V průběhu jednání předseda RVIS spolu s členy Předsednictva také upřesnili představu, jak 

má reportování o prioritách dále vyvíjet, aby byly jak reporting tak nástroj pro sledování priorit 

uživatelsky příjemné a účinné. Další vývoj zajistí sekretariát RVIS a M. Pur, NAKIT: 

 

 Předložený XLS soubor s pohledem v čase (Ganttovy grafy) je úvodním prototypem, 

který se následně převede do Katalogu záměrů DČ (systém Archirepo), kde bude 

uživatelský příjemnější. Termín k převedení do Archirepo je 22.6.2023, hlavním 

řešitelem je M. Pur za součinnosti sekretariátu RVIS. 

 Ke všem prioritám se doplní informace o nastalých nebo očekávaných rizicích, aby 

toto bylo ihned viditelné. 

 Předseda RVIS by uvítal detailnější členění než jen po čtvrtletí. 

 Předseda RVIS má zájem na ustanovení krátkých pátečních online setkání 

s Předsednictvem RVIS a s předsedy výborů, kde by byl informován o nejdůležitějším 

vývoji priorit a o existujících nebo předvídaných rizicích. Po diskusi bylo domluveno, 

že prozatímně budou k tomuto účelu využity páteční online setkání výboru IKČR. 

 

Priority mimo gesci výborů RVIS 

Garantem vrchní ředitel Sláma (MV) a jeho tým: 

 1 (31) - Horizontální priority: Digitálně přívětivá legislativa (DPL) 

o D.Sláma (MV) informuje, že se pracovní skupina  Digitálně přívětivá legislativa 

tento rok již třikrát sešla. Projednávala například novelu Zákoníku práce, 

legislativu k eDokladovce. Již proběhla změna legislativních pravidel vlády, kdy 

je zaveden institut  posuzování právního předpisu v souladu s pravidly digitálně 

přívětivé legislativy (Digital Impact Assesment). K posuzování je vytvořen 

dokument - cca 15 stran návodného textu včetně příkladů dobré praxe. 

o Předseda RVIS zdůrazňuje jako naprostou prioritu vytvoření krátkého 

stručného velmi návodného „checklistu“ – cca 2 strany.  

o M.Archalous doplňuje, že dle jeho informací již vzniká takovýto checklist na UV 

u p. náměstka Blahy za spolupráce Martina Horvátha z NAKIT. M.Archalous 

prověří další informace.  

 2 (2) - Další legislativní práce související s transformací a DIA 

o V současné době se ještě sbírají věcné podněty, které je třeba řešit v rámci 

„legislativního dočišťování“. Bude třeba zvážit, zda schválení legislativního 

materiálu proběhne vládní nebo poslaneckou cestou. Musí být dočištěno do 

1.1. 2024.  

Garantem vedení DIA – M. Mesršmíd (v zastoupení P.Kuchaře) 

 3 (3) – Transformace/ Převod agend MV ČR, DIA, NAKIT 

o K 1.4.2023 byly převedeny všechny agendy odboru OHA, eGoverment MV a 

SZR (Správa základních registrů) pod DIA 

o Proběhla cese smluv, majetku a systémů 

o Proběhlo převedení zaměstnanců dle Zákona o státní služby 
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o Proběhla spisová rozluka 

o Zřízena funkce bezpečnostního ředitele, úroveň T 

o Probíhá výměna certifikátů 

o Zatím nedořešen převod agentury NAKIT 

 Souvisí s dvojí rolí agentury – plněním funkcí jak pro MV a tak pro DIA 

o Diskuse o rizicích respektive kde může Předsednictvo potažmo Český digitální 

tým agentuře DIA pomoci.  

 D.Sláma (MV) zmiňuje obecný nedostatek nových šikovných 

zaměstnanců, které by zajímala práce ve státním sektoru. Následně se 

rozvinula diskuse o problematickém obsazení volných míst ve státní 

správě. Byly diskutovány možnosti náboru v regionech; motivace 

prostřednictvím nefinančních benefitů (nadstandartní vzdělávání, 

zahraniční stáže); potřeba nastavení karierního postupu i pro expertní 

místa. Bylo poukázáno na probíhající iniciativy v této oblasti – například 

novela služebního zákona (řeší tým nejvyššího státního tajemníka pana 

Fryče) nebo práce „PS Odměňování ve státní správě“ (rozvolnění 

klíčových míst, změna katalogu prací, ..) na MPSV. 

o Předseda RVIS zmiňuje, že v DIA nejsou potřeba jen programátoři. Velký 

zájem je o projektové manažery, znalce quality assurance, veřejných zakázek 

v oblasti IT; enterprise architektury. 

 

 4 (19) - Rozvoj datových schránek – P.Kuchař (DIA) 

o Od 1. 1. 2023 došlo k přechodu na nový systém  

o Do 31. 3. 2023 přibylo 2,2 mil, datových schránek- především pro podnikající 

fyzické osoby 

o Od 1. 4. 2023 zajišťuje správce DIA 

o Co se bude dít/ co probíhá 

 Velkoobjemové datové zprávy - od 1. 1. 22 je tato funkcionalita 

v testovacím prostředí k vyzkoušení  

 Podpora Profesních datových schránek – především jako podpora 

digitálního stavebního řízení 

 Diskuse o vyloučení seznamu datových schránek z open datových sérií 

o Diskuse o funkcích České pošty v rámci eGovenmentu, otázky vztahující se k 

CzechPointu – příspěvky předsedy RVIS a P. Kuchaře 

 

 5 (32) - Stav provedení zákona č. 12/2020 Sb. právo na digitální službu - Šimon 

Trusina (DIA) 

o Šimon Trusina referoval o rizicích: 

 Není jasně definováno metodické zadání „co znamená implementace 

zákona 12/2020“. 

 Vzhledem k neexistenci zadání a checklistu, DIA nemá možnost zjistit,  

zda a jak jsou úřady připraveny.  

o Předseda RVIS položil dotaz, jaké informace se reportují a měří v pololetním 

reportingu vztahujícímu se k Plnění práva občana na digitální službu. Žádá o 

dodání podrobnějších informací. D. Sláma potvrzuje, že tento reporting dle 
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usnesení vlády probíhá. Sekretariátem RVIS si vyžádá další informace . 

D.Sláma upozornil na tendenci oddalovat řešení na resortech.  

o Diskuse o finančních zdrojích potřebných k digitalizaci: M.Pur a Š.Trusina 

informovali, že v Katalogu záměrů ČD nevidí vyjma ČUZK projekty/plán 

digitalizace související s právem na digitální službu. Domnívají se, že 

organizace na toto nerezervovaly peníze v rozpočtu. 

o Diskuse o digitalizaci atomických a unikátních služeb. Návrh na digitalizaci 

„formulářovou infrastrukturou“ u takovýchto služeb. 

o V závěru diskuse se členové Předsednictva shodli na potřebě vzniku 

checklistu, dle kterého by bylo možné posoudit stav naplnění zákona č.12/2020 

z pohledu jednotlivých 18 paragrafů na jednotlivých ministerstvech. 

o Předseda RVIS doplnil, že zajištění práva na digitální službu je jedna 

z klíčových priorit, pro kterou je třeba alokovat stálý tým, který se problematice 

bude věnovat na denní bázi. 

o Předsednictvo si vyžádalo od DIA zprávu o současné situaci a rizicích, termín 

předložení 22.6.2023 – ad usnesení 2023/04/21/U3 níže. 

Garantem Výbor Česko v digitální Evropě (ČDE), Blanka Šoulavá (předsedkyně výboru 

ČDE; UV) 

 6 (20) - Zajištění platformy (znalost české pozice, konzultace se stakeholdery) 

potřebné pro vyjednávání o pozici Česka v digitální Evropě 

o B.Šoulavá informuje, že priorita 6 se odlišuje od předcházejících priorit, neboť 

se primárně jedná o práci Výboru ČDE. Hlavním obsahem práce výboru je 

zajistit vzájemnou informovanost, jak se vyvíjí jednání na evropské úrovni. 

Jádro práce tvoří projekty (A) konzultace při přípravě pozice k novým návrhům 

Evropské komise (např. Sdělení Evropské komise k metaversi (Q2 2023)); 

o (B) informování o implementaci DDPP (Q2-4 2023)  

o (C) informování o průběhu vyjednávání prioritních digitálních legislativních 

návrhů (např. trialogů k AIA a revize eIDAS (Q2 2023-Q2 2024);) 

o B. Šoulavá převzala předsednictví v dubnu 2023. Rizika jsou zatím 

nedefinována.  

o Ryze projektová práce je nyní pouze příprava akce Czech Digital Week 

v listopadu 2023. 

Garantem Výbor pro digitalizaci stavebnictví a územního plánování (DSÚ), Leona 

Šteigrová (předsedkyně výboru DSÚ; MMR) 

 7 (21) - Digitalizace stavebního řízení (doplněno sekretariátem RVIS – obsahuje 

témata:  Zpracování vyhlášek k jednotlivým informačním systémům dle NSZ; Vyhlášky 

o stavební dokumentaci/ Koordinace zavádění BIM s jeho plným využitím v DSŘ, vč. 

podpory využití ve VZ, zapojení klíčových partnerů/ Implementace a plné využití 

informačního systém stavebního řízení (vč. podpůrných IS)/ Aktualizace Koncepce 

zavádění metody BIM v ČR/ Novelizace vyhlášky č. 393/2020 Sb. o digitální technické 

mapě kraje v návaznosti na posun účinnosti zákona/ Zprovoznění všech IS DTM v 

krajích, IS DMVS na ČÚZK a IS DTM na ŘSD a SŽ; Zprovoznění registru vlastníků, 

správců a provozovatelů dopravní a technické infrastruktury (DTI) a registru editorů 
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podle § 4 d odst. 3 písm. c) a d) zákona o zeměměřictví/ Naplnění IS DTM kraj daty,  

spuštění pilotního provozu (cca v rozmezí 6/2023 – 9/2023)  

o Na úvod příspěvku L.Šteigrová uvedla, že Výbor DSÚ věnuje velké snahy 

propojení  všech výše uvedených aktivit; dobrému využití prostředků NPO a 

předejití rozdrobení tohoto zdroje. 

o Soustředí se se na aktualizaci koncepce BIMu a lepší využití v digitalizaci  

stavebního řízení, zrychlení  využití.  

o Probíhá velká veřejná zakázka k digitalizací stavebního řízení (výběr 

informačního systému), lhůta pro podání nabídek je začátek května 2023, nyní 

probíhá zodpovídání dotazů 

o DTM (digitální technické mapy) – řeší se rozvoj na úrovni krajů a připomínky 

k vyhlášce č. 393/2020, které vzešly z meziresortního připomínkového řízení. . 

o Digital Building Club Book - propojování dat o stavbách a FM 

o Předseda RVIS komentuje IS DSŘ – je schválena architektura řešení DSŘ, 

Nyní probíhají diskuse s tvůrci spisových služeb, zda může být použito jako 

systém pro management dokumentů. 

Garantem Výbor pro digitální vzdělávání (DVZ), Martin Úlovec (Předseda výboru DVZ; 

MŠMT) 

M. Úlovec na úvod příspěvku uvedl, že se nyní výbor DVZ soustředí především na tvorbu 

nového pilíře č.4 v rámci aktualizace programu Digitální Česko. Jakmile bude hotovo, přejde 

výbor plně na řízení priorit.  

V následující debatě byly diskutovány priority 8 a 9 (níže). Priority „10 (26) - Vyhodnocení 

plnění dílčích opatření již přijatých MSDV (Meziresortní skupinou pro digitální vzdělávání)“/ 

„11 (27) - Dostupnost digitálních vzdělávacích zdrojů“/ „12 (25) - Reskilling / upskilling v 

profesích dotčených digitalizací a automatizací“ nebyly předmětem diskuse. 

 8 (23) - Podpora a rozvoj digitálního well-beingu žáků a učitelů 

o M.Úlovec ji označil za jednu z hlavních částí práce výboru. Výbor připravuje 

doporučení. Je zde souběh s distribucí materiálů EK k tématu.  

o Do konce 2.Q. 2023 by měla být doporučení připravená.  

 

 9 (24) - Prevence digitálního vyloučení 

o E.Pavlíková položila dotaz, co znamená průběžné plnění uvedené 

v harmonogramu ( ad Příloha 1) u priority 9. Podotkla, že Prevence digitálního 

vyloučení je velmi podstatná pro zvýšení digitální vzdělanosti obyvatelstva.  

o M. Úlovec informoval, že se tématu věnovala v roce 2022 Meziresortní komise 

pro digitální vzdělávání, kterou vedl. Komise připravila doporučení, které 

předloží Předsednictvu RVIS a následně vládě ke schválení. Povedou dialog 

s resorty (MPO, MPSV, MF) v kontextu novely zákona o elektronické 

komunikaci.  

o Předseda RVIS doplnil hlavní aspekty předcházení „digital poverty“: existence 

připojení k Internetu/ existence nástroje/ odstranění vzdělanostních barier/ 



Úřad vlády České republiky 
Rada vlády pro informační společnost 
 

 

 

 

8 

přiměřená cena datového připojení/ znalost, že určité know how výrazně zlepší 

kvalitu života občana. Zdůraznil, že předcházení „Digital poverty“ je zásadní 

téma na evropské úrovni.  

 

Priority spadající pod Výbor Digitální ekonomika a společnost (DES) – předseda výboru 

Daniel Všetečka, MPO 

V debatě byly podány informace k  prioritám 13, 14  a 16. Priorita „15 (9) Evropská digitální 

inovační centra“ nebyla diskutována.  

Závěrem vystoupení bylo zmíněno zapojení ČTÚ do práce výboru DES.   

 13 (6) - Konektivita, rozvoj vysokorychlostních sítí 

o Byly vyhlášeny výzvy „5G Bílá místa“ a „5G Koridory“ 

o Předseda RVIS navázal a zdůraznil důležitost rychlého schválení novely 

stavebního zákona. 

 14 (7) -  Umělá inteligence  

o Vláda ČR vzala na vědomí koncem dubna 2023 „Informaci o vyhodnocení a o 

zpracování aktualizace Národní strategie umělé inteligence (NAIS)“. Tým 

pokračuje v dalších pracích dle harmonogramu  - práce na aktualizaci AI 

strategie ČR.  

 16 (10) Implementace evropských předpisů v digitální a datové oblasti 

o Skončilo meziresortní připomínkové řízení týkající se legislativního materiálu 

k oblastem „Digital Services Act“ a „Data Governance Act“ a jejich adaptace. 

Týká se Zákona č. 480/2004 Sb.  - zákon o některých službách informační 

společnosti. Tým aktuálně vypořádává připomínky z UV, MF a ČTU. Podrobně 

bude o prioritě informováno po projednání vládou na dalším jednání 

Předsednictva RVIS.  

 

Priority spadající pod Výbor Informační koncepce ČR (IKČR) – předseda Marek Pur, 

NAKIT 

Mgr.Jan Poruba (MPO, odbor evropských záležitostí vnitřního trhu) podal nejdříve informaci 

o prioritě Jednotná digitální brána, kterou zastřešuje MPO. 

 17 (8) - Jednotná digitální brána (Single Digital Gateway – SDG) 

o J. Poruba na úvod informoval, že „Jednotná digitální brána pro poskytování 

přístupu k informacím, postupům a k asistenčním službám a službám pro 

řešení problémů“ byla zřízena nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) 

2018/1724 ze dne 2. října 2018. Nařízení stanovuje pravidla pro: (1) Kvalitu 

informací, postupů a asistenčních služeb, (2) Dostupnost informací, postupů a 

asistenčních služeb, (3) Implementaci tzv. once-only principu. Bližší informace 

jsou dostupné na portálu „Your Europe“. Gesce v ČR jsou definované 

Usnesením vlády č. 525/2020. 
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o Vláda ČR byla informována 1. února 2023 Usnesením vlády č. 81 o 

dosavadním průběhu implementace SDG.  V usnesení je popsán stav 

jednotlivých příloh Nařízení, stanoveny pokyny pro jejich plnění a stanoveny 

zbývající úkoly a jejich termíny. Dále Usnesení č. 81 informuje o rozpočtu pro 

implementaci SDG. 

 Stav implementace přílohy I k 19. 4. 2023: 76% splněno, 16% částečně 

splněno a 7% nesplněno.  

 Stav implementace přílohy II k 19. 4. 2023: splněno cca 2/3 cilů. Termín 

plnění je 12. 12. 2023. Do 12.12. 2023 je třeba elektronizovat ještě 6 

postupů/ online procedur: 

 Žádost o určení použitelných právních předpisů sociálního 

zabezpečení (MPSV/ČSSZ) 

 Žádost o důchod a předdůchodové dávky z povinných systémů 

(MPSV/ČSSZ) 

 Žádost o financování vysokoškolského studia (MŠMT/VVŠ) 

 Registrace motorového vozidla pocházejícího z 

jiného členského státu (MD) 

 Žádost o potvrzení registrace narození (MV) 

 Žádost o potvrzení místa pobytu (MV) 

o Předseda RVIS navázal na podané informace a zdůraznil, že RVIS je vhodným 

forem na uplatnění meziresortních dotazů a podnětů.  

o M.Úlovec, předseda Výboru pro digitální vzdělávání referoval o zapojení 

vysokých škol, kde je koordinátorem ČVUT. Projekt pracuje.  

o Dále proběhla diskuse o specifikách zapojení datových schránek do SDG. 

 

M.Pur, předseda Výboru IKČR, garant níže uvedených priorit, sdělil, že u  priorit, ke kterým 

má data,  není důvod k eskalaci na půdě RVISu. Data k části priorit nicméně ještě sbírá.  

 18 (4) - eGovernment Cloud 

 19 (5) - Veřejný cloud 

 20 (11) - Mobilní aplikace státu 

 21 (12) - eWallet / eDokladovka / eObčanka 

 22 (13)  - Tečka a čTečka 

 23 (14) - Registr územní identifikace, adres a nemovitostí 

 24 (15)  - Registr osob 

 25 (16) - Registr strategií 

 26 (28) - Zvýšení kapacit a kompetencí zaměstnanců ve veřejné správě – návrh 

plánu prací 

 27 (33) - Horizontální priority/ Základní registry nové generace – vytvoření 

střednědobého konceptu dalšího rozvoje základních registrů a propojeného 

datového fondu jako celku 

 28 (30) - Horizontální priority – open data a open datové sady jednotlivých 

resortů – publikace (metazáznamy) NKOD 
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 29 (33) - Obnova kritické infrastruktury – základní registry 

 30 (34) - Crossresortní projekty – JePEK 

 31 (35) - Crossresortní projekty – eTourism 

 32 (36) - Crossresortní projekty – ICAS – Integrovaný cizinecký agendový systém 

 33 - Crossresortní projekty – ZOS 

 

M. Pur informoval o potřebě doplnit mezi priority crossresortní projekt „Portál podnikatele“, 

který bude obrazem Portálu občana pro podnikatele. Toto kvitoval M..Marčan (MPO) 

 

Předseda RVIS zmínil problematiku zapojení digitálních zmocněnců a potvrdil si, že jsou místa 

zmocněnců obsazena. M.Pur sdělil, že koordinační online setkání s digitálními zmocněnci 

proběhne 5.5.2023.  

 

 34 (Nově přidaná priorita) - Základní registry nové generace - ZR NG  

o M. Pešek (DIA) informoval o potřebě přidání této priority. ZR fungují již 11 let 

jako „crossslužba“. Je spuštěn projekt nové koncepce ZR. Rada základních 

registrů (pracovní skupina RVIS pod Výborem IKČR) v červnu 2023 navrhne 

principy fungování nových služeb, v září respektive říjnu 2023  plánují 

představení na RVISu. V roce 2023 proběhne především analytická část 

projektu. 

o Předseda RVIS se dotázal na upgrade hardware plánovaný na rok 2023 

s očekávaným koncem projektu na přelomu 2023/2024. M. Pešek sdělil, že 

nyní jsou ukončeny předběžné tržní konzultace k obnově hardware. Aktualizuji 

harmonogram, aktualizace by měla být cca během dvou týdnů hotova. Dále 

finalizují vstupy do formulářů OHA. Na konci května – začátkem června se 

vypíší veřejné zakázky na technologie.  

 

Priority spadající pod Výbor horizontální spolupráce (HS) – předsedkyně M.Callerová, 

UV 

 35 (18) - Jednotná doména *.gov.cz 

o Projekt běží dobře 

 37 (1) - Legislativa – Zákon o zadávání veřejných zakázek (ZZVZ) 

o Práce postupují. 

 38 (17) - Mandátní registr a registr zastupování 

o P.Kuchař informoval, že se jedná o jednu z hlavních priorit DIA. Provedení 

projektu přinese velké zvýšení komfortu pro občany  - na Portálu občanu si 

budou moci občané vyhledat mandáty, které udělali, stejně jako „zkonstruovat“ 

mandát a případně jej odvolat. Bude implementováno do Registru práv a 

povinností a stane se takto referenčním údajem.  
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o Byla vytvořena pracovní skupina, kde jsou zástupci z MF, MD, MPSV, Min. 

zdravotnictví, Min.spravedlnosti,  a ICT Unie a Hospodářské komory. Řeší se 

položky mandátu a ustavení mandátu.  

o Předseda RVIS sdělil, že široce poptávané priority jsou: eDokladovka, 

stabilizace ZR a zde diskutované mandátní registry. Na projekt Mandátní 

registry by měl být dedikován stabilní počet lidí. Je to priorita členů vlády ČR. 

 39 (18) - Rodná čísla 

o M. Callerová informovala, že došlo k setkání s Mgr. Čigášem, ředitelem odboru 

správních činností Ministerstva vnitra ČR. Projekt Rodná čísla byl otevřen již 

v roce 2010, nyní dochází k „refreshi“  projektu. „Útlum RČ v OP“ je plánován 

na konec roku 2024. Vzhledem k zájmu předsednictva o tématiku navrhuje 

M.Callerová pozvat Mgr.Čigáše na některé z dalších setkání Předsednictva 

RVIS. 

 

Bylo jednomyslně přijato usnesení č. 2023/04/21/U2: Předsednictvo Rady vlády pro 

informační společnost bere na vědomí předložené informace ohledně priorit a souhlasí 

s přidáním nové priority č. 34 Základní registry nové generace a č.40 Portál podnikatele 

 

Dále bylo jednomyslně přijato usnesení č. 2023/04/21/U3: Předsednictvo Rady vlády pro 

informační společnost ukládá DIA dodat zprávu do 22.6.2023 o provedení a rizicích priority 

5)Provedení zákona č.12/2020 sbírky o právu na digitální služby 

3.A Různé – předběžný program plenárního jednání RVIS 9.6.2024 

Byl navržen předběžný program:  

 Zahájení zasedání a schválení programu 

 Zpráva o plnění NPO (Stanislav Bogdanov, MV) 

 Otevřená data (Radka Domanská, DIA) 

 Aktualizace Národní architektury eGovernmentu (Tomáš Šedivec, MV) 

 Uzavření Společného řídícího výboru pro eGovernment a služby informační 

společnosti k 30. červnu 2023 

 Stav priorit RVIS 

 Různé 

 Ukončení 

Bylo přijato jednomyslně Usnesení č. 2023/04/21/U4 „Předsednictvo Rady vlády pro 

informační společnost schvaluje návrh předloženého programu plenárního zasedání dne 9. 

června 2023.“. 

 

3.B Různé – diskuse, informace 

 M. Pur informoval, že osloví Předsednictvo materiálem, který bude projednávat 

dopady implementace evropských strategických dokumentů Digitální dekáda a 
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Digitální deklarace do dokumentů Digitálního Česka. Následně proběhne diskuse o 

míře implementace. Spolupracuje na tomto tématu s Blankou Šoulavou.  

4. Ukončení 

Předseda RVIS poděkoval přítomným za účast, vyzvat k zaslání zpětné vazby na průběhu 

jednání RVIS  a ukončil jednání. 
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